

ZÁPIS ZE III. SCHŮZE ZASTUPITELŮ SR

Schůze zastupitelů Studentské rady byla zahájena dne 22. 11. 2025 v 10:45 hod. v učebně UC13 budovy VOŠ a SPŠE Olomouc, Božetěchova 3, Olomouc. Schůze se zúčastnilo 13 zastupitelů, 9 delegací a zástupce ředitele školy, 12 zastupitelů a 5 delegací bylo nepřítomno. Schůzi ustanovil a řídil předseda rady.

Program schůze

- 1) Schválení programu
- 2) Interpelace k pracovním skupinám
- 3) Projednání tématu akce k 17. listopadu
- 4) Projednání tématu školního webu a sociálních sítí
- 5) Návrh k vytvoření průzkumu k novému automatu
- 6) Návrh k vytvoření průzkumu k automatu na školní potřeby
- 7) Projednání tématu vandalismu na WC a pohybu studentů po chodbách v hodině
- 8) Projednání tématu RVP
- 9) Diskuze, různé

1. Schválení programu

Předseda rady **Tomáš Kobylík** předložil návrh programu ve znění:

1. Schválení programu
2. Interpelace k pracovním skupinám
3. Projednání tématu akce k 17. listopad
4. Projednání tématu školního webu a sociálních sítí
5. Návrh k vytvoření průzkumu k novému automatu
6. Návrh k vytvoření průzkumu k automatu na školní potřeby
7. Projednání tématu vandalismu na WC a pohybu studentů po chodbách v hodinách
8. Projednání tématu RVP
9. Všeobecná rozprava

Nebyly vzneseny žádné připomínky, dotazy ani pozměňovací návrhy.

Hlasování č. 1 - Hlasování o schválení programu:

Přítomno delegací: 9

Pro: 9

Proti: 0

Zdrželo se: 0

Návrh byl přijat.

2. Interpelace k pracovním skupinám

Předseda rady vznesl interpelaci k činnosti pracovních skupin.

Antonín Máčala, vedoucí pracovní skupiny pro projekt „ODLOŽ MOBIL ve škole 2025,” informoval, že se projekt uskuteční a škola je již přihlášena. Zároveň podal zprávu o aktuálním počtu odevzdaných mobilních telefonů a elektroniky.

Tomáš Dvořák, vedoucí pracovní skupiny pro tvorbu přístupových čipů, informoval o počtu vyrobených a již vydaných čipů. Dále potvrdil pokračování své činnosti na jejich zpřístupnění studentům.

Antonín Hrtoň, vedoucí pracovní skupiny pro školní merch, uvedl, že školní merch je již možné zakoupit. Dále informoval o termínu prodeje, uvedl celkové náklady na výrobu a počet vyrobených kusů.

3. Projednání tématu akce k 17.11.

Po širší debatě, do které se zapojil i zástupce ředitele, bylo sjednoceno stanovisko, že toto téma bude dále projednáno mimo rámec schůze. V případě potřeby se k němu následně vrátí předsednictvo rady.

4. Projednání tématu školního webu a sociálních sítí

Proběhla debata o možných novinkách a vylepšeních pro školní web. Bylo dohodnuto, že návrhy budou dále konzultovány s paní učitelkou **Mgr. Romanou Sovákovou**, která má web na starosti. Diskuze k tématu sociálních sítí nebyla uzavřena a bude pokračovat na některém z příštích jednání rady.

5. Návrh k vytvoření průzkumu k novému automatu

V rozpravě zazněl názor, že není potřeba vytvářet samostatný průzkum, a proto k jeho realizaci nedošlo. Zastupitelé se shodli na identifikovaných nedostatcích automatu.

Předseda rady následně zřídil pracovní skupinu pod vedením **Antonína Máčaly**, která bude mít za úkol jednat s dodavatelem o možných úpravách a zlepšeních.

6. Návrh k vytvoření průzkumu k automatu na školní potřeby

Zastupitel **Robert Řezníček** představil svou vizi možnosti pořízení automatu na školní potřeby. Rada projednala možné způsoby realizace a shodla se, že by bylo vhodné provést

průzkum mezi studenty o jejich zájmu o tento projekt. Předseda rady proto ustanovil pracovní skupinu pro zřízení automatu na školní potřeby, jejímž vedoucím byl jmenován **Robert Řezníček**.

7. Projednání tématu vandalismu na WC a pohybu studentů po chodbách v hodině

V první části proběhla debata o vandalismu na školních toaletách. Rada se shodla, že je nutné tento problém řešit, avšak nikoli formou kontrol, které by byly obtížně proveditelné. Bylo dohodnuto, že na studenty bude prostřednictvím třídních učitelů vznesen apel na zodpovědné chování. Následovala širší diskuze o alternativních možnostech řešení. Téma zůstává otevřené a bude se k němu rada vracet na příštím jednání.

Ve druhé části se projednávalo pohybování studentů po chodbách během hodin. Bylo zmíněno, že někteří studenti využívají automaty nebo stolní fotbálek i po zvonění, což vede k pozdním příchodům do výuky. Rada se shodla, že takové případy budou posuzovány jako pozdní příchody, a zároveň proběhla diskuze o možnostech, jak situaci lépe regulovat.

Předseda rady ustanovil pracovní skupinu pod vedením **Michala Hopjana** a **Antonína Máčaly**, která se bude problematikou dále zabývat.

8. Projednání tématu RVP

Proběhla diskuze s panem zástupcem **Metelkou** ohledně možných změn v počtu a rozložení vyučovacích hodin na škole. Pan zástupce podrobně vysvětlil princip fungování rámcového vzdělávacího programu (RVP) a proces případných úprav. Na základě diskuze bylo uzavřeno, že žádné změny v této oblasti aktuálně neprobíhají ani nejsou v plánu.

9. Diskuze, různé

V rámci všeobecné rozpravy předseda rady uvedl, že díky své činnosti asistenta poslankyně bude možné prostřednictvím jeho osoby organizovat školní výlety do Poslanecké sněmovny.

Následně dostala slovo zastupitelka **Karolína Jalůvková**, která jako členka Parlamentu dětí a mládeže (PDM) předala zprávu o aktuálním dění v této organizaci.

Zápis pořízen dne: 12. 11. 2025

Zapsal: Tomáš Kobylík